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To: (EEEDNN@rivm.ni]
From:

Sent: Wed 3/17/2021 10:50:11 AM

Subject: RE: hulpvraag BEen aantallen 80+ niet opgeroepen

Received: Wed 3/17/2021 10:50:12 AM

Ho 5.1.2e

Ja er is zeker overlap met het HA traject en het stukje dat [IEE communicatie daar al aan gedaan
hebben. Heb dat vorige week opgeschreven in een soort plan van aanpak, nav vraag van dus de stand van

zaken heb ik volgens mij helder. Ik denk dat het versturen van een reminder brief voornamelijk op ons traject van

toepassing zal zijn. De huisartsen gaan misschien mensen nog nabellen, maar goed om ze in de loep te houden

voor als ze evt toch van een brief of lage SES variant gebruik willen maken.

Groeten,

rom: IEEE IECSent: woensdag 17 maart 2021 11:45

To: NER REZ)REEvr.n>
Subject: RE: hulpvraagfiEien aantallen 80+ niet opgeroepen

Ho lEKER]

Ah, helder *. Goed om dat overzicht te zien. En ook dat er <90 dus inderdaad in de afgelopen weken wel enkele,
maar weinig mensen bij zijn gekomen.

5.1.2e @rivm.nl>

Goed dat je aansluit bij BEd: er nog een link met herinneringsbrieven uit het huisartstraject, waar BiB volgens
mij mee bezig is geweest al? Misschien kun je dat aanbrengen in het overleg met EXE]

Sent: woensdag 17 maart 2021 11:30

Subject: hulpvraaciiy en aantallen 80+ niet opgeroepen

Ho 5.1.2e

Ik stuur even ter info onderstaande mailwisseling door. Heb mijn hulp aangeboden bij [REG et de onderstaande

vraag over nieuwe mensen in het BRP, het RNI en de reminderbrief, omdat ik met de meeste dingen al bezig ben en

het me goed leek als iemand van onze projecten erbij betrokken is.

Daarnaast was ik fanatiek aan de slag gegaan met getallen van JEREEN zonder eerst rustig te kijken *. Guess what,
alle mensen die niet zijn opgeroepen zijn 90+ ers dus dat klopt gewoon. Nieuwe mensen in het BRP van onder de

90 zijn er slechts enkele en hoeven we nu niks mee wat mij betreft. Speelt natuurlijk wel meer een rol wanneer

mensen jonger zijn.

Groeten,

ror ES IEEE KET v1.

Sent: woensdag 17 maart 2021 09:56

To: BE Ak rivm.nl>

Cc: BRE JER rivm.nl>

Subject: FW: verzoek tot uitwerking

Hoi

Zie onder.

IEEEn ik willen graag bij het overleg zijn. [EB is op delen hiervan al aan het onderzoeken

Hartelijke groet
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Sent: woensdag 17 maart 2021 09:34

To: HIRD

S512 [lithe
Subject: RE: verzoek tot uitwerking

Ja zeker. Voor het RNI voor jou (arbeidsmigranten, mensen uit het buitenland en langer >1m in NL, en voor de

reminderbrief en veegactie verhuisde mensen voor EEN Dus wil graag helpen.

Groeten,

Sent: woensdag 17 maart 2021 09:27

To: EE] EXE) cvm.nl

Subject: FW: verzoek tot uitwerking

Volgens mij is er overlap met waar jij mee bezig bent. Is het handig om een overleg te hebben metfZEM over de

acties en waar jij bij helpt (/kan helpen?). Zie ook voorste| EfEvoor overleg. Dan kunnen we ook begrijpen of er

additionele hulp nodig is

Ik ben benieuwd wat jouw gedachten zijn hierover

Hartelijke groet

From:(18 IE ENED) CEE vim.»Sent: woensdag 17 maart 2021 08:16

Cc: 51205120 IR sl Dri
4

4
5.1. < Ny a rivm.ni>; ERE JER @rivm.ni>; 51.2e5 5.1.2e

@rivm.nl>

Subject: RE: verzoek tot uitwerking

Goedemorgen

Dank voor je uitgebreide mail. Natuurlijk ga ik graag aan de slag met onderstaande vragen, waarbij enige

ondersteuning vanuit het programmabureau inderdaad wenselijk lijkt. In welke vorm en hoedanigheid kunnen we

wat mij betreft bespreken in een overleg, zoals je voorstelt. Wellicht kan deze ook inplannen? Tegelijkertijd zet

ik dit bericht even door aan mijn[EENbinnen DVP zodat zij op de hoogte zijn van

de vragen die er liggen, en waar de opdracht vandaan komt.

Je andere mails van gisteravond heb ik goed ontvangen; ik ga ervoor zorgen dat daar vandaag een antwoord op

komt.

Groet,

Met vriendelijke groet,

512el5120 51282

5.1.2e
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Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerie van Volksgezondheld,
Welzijn en Sport

Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma’s (RIVM-DVP)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven

Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

Werkdagen

insdag 16 maart 2021 18:09

a @rivm.nl>

Subject: verzoek tot uitwerking

Dank voor je update. Heel helder! Voor de RNI en Probas wachten we even antwoord van EEEnog af.

We bespraken dit vanmiddag in het kernteam van het programma. Jouw update resulteert dan ook meteen in

vervolgvragen en verzoeken. Nu dus ook... En wel 2 meteen ook.

1. Nieuwe mensen in BRP oproepen

Voor het meenemen van naar NL verhuisden in de afgelopen periode (ten tijde dat we aan het vaccineren waren)
en hoe we deze groep bijv. nu al (periodiek) kunnen meenemen om alsnog gevaccineerd te worden?

Zou jij hier een quick scan van kunnen maken hoe we dit zouden kunnen doen en om hoeveel mensen het gaat?
Een analyse met een advies aan het programma hoe je dit zou kunnen inrichten. Dit vraagt iig beantwoording van

de vragen:
+ Hoe groot is deze groep? Hoe selecteer je de groep (van waar je nu bent naar boven tot 90?)
¢ Hoeveel (extra) tijd kost de voorbereiding en uitwerking hiervan?

« Wat is er nodig? Vraagt dit andere brief of kan dit reguliere brief zijn?
e Zijn er risico’s, zoja welke?

* Hoe vaak zou je dit moeten doen (elke maand, na dat we klaar zijn met 65+, elk 10 jaars cohort) in

verhouding tot aantal versus inspanning?
e Extra communicatie nodig
+ Etc.

Zou jii zo’n analyse met voorstel en een advies kunnen maken in afstemming met CIMS, Communicatie ea?

Bij het RVP schijnt zo'n veeg vaak toch meer voeten in de aarde te hebben, vandaar dat we voordat we hier een

besluit over willen nemen als programma, graag een nader analyse van zouden zien?

Afhankelijk van het antwoord van ERECER0Igt mogelijk op de RNI en Probas ook nog zon vraag!

2. Hernieuwde vaccinatie oproep mobiele 80-90 jarigen door GGD

We willen graag een herhaal-brief sturen aan alle 80-90+ mensen die al uitgenodigd zijn voor vaccinatie bij de GGD

en die nog niet gegaan zijn. Dit omdat het lijkt dat deze groep voor het grootste deel inmiddels al een afspraak
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heeft gehad bij de GGD, en nog niet iedereen is geweest. De vaccinatiegraad/opkomst lijkt daar te gaan

stabiliseren.

Misschien ging men niet omdat de afstand naar de GGD te ver was (waar er nu meer locaties zijn en Rode Kruis

hulp biedt etc), of men even wilde afwachten, of vond men de initiéle brief niet duidelijk of was er een andere reden

om (nog) niet te gaan. Of ging men niet omdat men niet-mobiel is. Nu het traject voor de niet-mobiele

thuiswonenden ook bijna rond is qua werkwijze en beschikbaar vaccin (vanaf week 13 is het plan), kunnen we de

echt niet-mobiele groep ook een alternatief bieden, vandaar ook dat er nu ook momentum is voor een hernieuwde

brief. Ook vanuit ervaring met het RVP weten we dat het goed om opnieuw een brief te sturen.

Aan jou de vraag hoeveel tijd kost het en wat is er verder nog nodig om deze groep opnieuw uit te nodigen. Dit

vraagt een ander query dan hierboven (met wie al wel genodigd is en nog geen gevulde vaccinatieveld heeft

staan)? Ook de aangepast brief moet nog geschreven worden.

We willen jouw vragen om het proces van de hernieuwde vaccinatie-oproep te gaan uitwerken en voorbereiden en

ook te codrdineren.

We verwachten over enkele weken al zo’n brief te willen sturen; geen idee of dat haalbaar is, maar dan bij deze de

vraag om dat in kaart te brengen.

Voor de inhoud van de brief kunnen [IEE (vanuit

i
samen met de GGD-projectleiders en de

Huisartsprojectleiders (vanwege de niet-mobiele route) en wellicht BEER voor de bijzondere

doelgroepen voorzien. Zij weten ervan!

Graag plan ik of EE) even een overlegje om de aanpak voor te bespreken.

Mochtje overigens denken hiervoor extra hulp nodig te hebben, laat het dan ook graag weten want dan kijken we

via het programmabureau naar extra ondersteuning hierop.

Alvast dank,

Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 12:25

Aa Si @rivm.nl>; ERE

: @rivm.nl>; [ERE EEL

Onderwerp: RE: vraag over uitnodigingen na verhuizing naar NL

Wat je zegt klopt precies: een query kan afzonderlijk worden gedraaid op zowel de velden ‘opgeroepen’ als

‘gevaccineerd’. Er kan dus op ieder moment een veegactie worden gestart om de niet-opgeroepen of niet-

gevaccineerde burgers mee te nemen in welke ronde dan ook. Deze worden simpelweg meegestuurd naar de

drukker en krijgen een brief op de mat. Aandachtspunt hierbij is dat er verschillende brieven zijn geschreven voor

verschillende doelgroepen, dus dat de juiste brief moet worden gekozen voor de te bereiken burgers.

| sie B 5120 [eliVulil
@rivm.nl>

1k zetQEG ivm.nl even in de cc omdat zij inhoudelijk beter op de hoogte is van de verwerking van

de verschillende bestanden, maar ik begreep dat de ontvangen bestanden inmiddels meedraaien in de reguliere

oproepen. Op een nader af te spreken moment zou in kaart kunnen worden gebracht welke personen in deze

groepen nog niet zijn opgeroepen. Met het cog op de verwachte tijdlijn zou ik me kunnen voorstellen dat dit niet via

een aparte veegactie hoeft, maar dat deze burgers gewoon worden meegenomen in de standaard veegronde voor

alle burgers die niet zijn opgeroepen en/of gevaccineerd.

=

Met vriendelijke groet,
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Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerie van Volksgezondheld,
Welzijn en Sport

Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma’s (RIVM-DVP)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven

Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

Sent: dinsdag 16 maart 2021 11:21

To: Bi @rivm.nl>

Cc: BFE BREE 4 < rivm.nl>

Subject: RE: vraag over uitnodigingen na verhuizing naar NL

Prima om een kennismaking te plannen. Dat vraag ik BEd meteen maar te doen

Begrijp ik goed dat we in CIMS dus wel een query kunnen draaien wie er nog geen oproep heeft gehad boven de

(zeg) 65+, als die groep is afgerond. Die query is dan niet gebaseerd op waar al ‘vaccinatie-data’ staan, maar echt

op een vinkje ‘nog geen oproep gehad’.

Zouden we in dat geval bijv. de ook steeds als we nieuwe 65+ groepen gaan uitnodigen voor de vaccinatie bij de

GGD. De nieuwe BRP- (en andere) aanmeldingen die nog geen brief hebben gehad kunnen meenemen? Dan zouden

we die groep parallel kunnen meevegen, of is dat te simpel gedacht?

De RNI, Probas groepen worden nu ook al meegenomen in de queries voor de uitnodigingen? Van de COA begreep
ik eerder namelijk dat dit nog niet gebeurt? Kan jij dat aangeven of nagaan?

Groot, EXE


